



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24024

S.1 Parent-Form Teacher Gathering
中一家長與班主任真情對話分享會

To reinforce cooperation and communication between parents and form teachers and let parents get to know more about their children's campus life, Guidance Department is organizing a gathering for parents of S.1 students to meet the form teachers of their children. Parenting talk, campus tour and briefing session on 'Project of Healthy Teenagers' will also be held. Please find the details of the programme below:

為加強中一家長及班主任的合作與溝通，讓家長了解子女在校的學習情況，本校學生輔導處將安排上述分享會。屆時，各班班主任將與中一學生家長分組面談。本校亦會同日安排家長講座，校園遊及「健康 SUN TEEN 計劃」簡介會。詳情如下：

Date: 日期：	14 th October, 2024 (Monday) 二零二四年十月十四日（星期一）
Time: 時間：	2:35 p.m. – 4:10 p.m. 下午二時三十五分至下午四時十分
Registration Time: 報到時間：	2:25 p.m. – 2:35 p.m. 下午二時二十五分至下午二時三十五分
Venue: 集合地點：	Hall 學校禮堂
Programmes: 活動內容：	<ul style="list-style-type: none">• Parenting Talk 家長講座• Campus Tour 校園遊• Briefing Session on 'Project of Healthy Teenagers' 「健康 SUN TEEN 計劃」簡介會• S.1 Parent-Form Teacher Gathering 中一家長與班主任真情對話分享會

Please sign the online reply slip on or before 30th September 2024 (Monday). Should you have any enquiries, please contact Ms Mak Yuet Ngor at 2497 7110.

敬請 貴家長於九月三十日(星期一)前填妥網上回條。如有疑問，可與麥月娥老師查詢，聯絡電話為 2497 7110。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

19th September 2024 二零二四年九月十九日



E-class Reply Slip

電子通告回條

I acknowledge the receipt of the above captioned circular concerning “S.1 Parent-Form Teacher Gathering”.

本人獲悉 貴校來函有關「中一家長與班主任真情對話分享會」事宜。

*

I will take part in the activity.

(No. of parents attending the activity: #1 / 2)

本人會參加此活動。(出席活動人數：#1 位/ 2 位)

I will not take part in the activity.

本人不會參加此活動。

* Please indicate by a tick 請以剔號表示

Please choose an appropriate option 請選擇合適的選項